
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNT AMENT 
CELEBRADA EL  DIA  3  D’OCTUBRE  DE  2011 
 
Data:  3 d’octubre de 2011 
Caràcter:  extraordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:  19,00  hores 
Fi:  20,10 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Antonio Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Juan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió ordinària de dia 19 de 
setembre de 2011). 
 
Per part del regidor  del grup municipal PSM-EN, Sr. Gabriel Vicens, es va manifestar que 
no estava d’acord amb dues transcripcions de l’Acta anterior.  Al punt 2 de l’Ordre del dia,  
concretament  on es tractava la sol·licitud de les obres dels camins,  ell va manifestar que 
el seu grup polític no estava en contra d’arreglar els camins, però si d’asfaltar-los, sobre 
tot els que els propis informes municipals diuen que estan en bon estat.  També 
manifestà que vol que consti en Acta que la reunió de veïnats del carrer de Son Bordoi, 
de dia 26 de setembre de 2011,  es va convocar a sol·licitud del seu grup, ja que els 
veïns desconeixien el projecte. 
 
Sotmès a votació el citat esborrany, va ésser aprovat per unanimitat dels assistents, amb 
l'esmena presentada.  

 
2.-  EXAMEN I APROVACIÓ SOL·LICITUD INCLUSIÓ DE L’O BRA “MILLORA DEL 
CARRER SON BORDOI” DINS EL POS 2012.-  
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 28 de setembre de 2011, que 
deia: 
“Vist l'escrit de data 27 de maig de 2011, remés pel Consell de Mallorca, convocant a 
tots els Ajuntaments de l'illa de Mallorca, perquè abans de dia 14 d’octubre de 2011, 
puguin  dirigir al Consell  de Mallorca, la petició d'obres que vulguin incloure dins el Pla 
d'Obres i Serveis de l'any 2012. 
 



 

 

  En sessió plenària de data 19 de setembre de 2011, es va acordar  retirar l’obra 
“Millora del carrer Son Bordoi”  de l’Ordre del Dia i mantenir una reunió amb els 
veïnats afectats.  Dita reunió es va celebrar el dia 26 de setembre. 

  
Aquesta Batllia, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
  
1b.- Aprovar l'expedient de sol·licitud de finançament al Consell de Mallorca per a les 
obres de “Millora del carrer Son Bordoi” ,  amb un pressupost de contracte de 
181.912,53 euros, i demanar la seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per a l'any 
2012. La subvenció a fons perdut que se sol·licita puja a un import de 145.530,02 €  
(80%) , essent l'aportació municipal de 36.382,51 €. (20%). 
2b.- Aprovar l’avantprojecte de l'obra de referència “Millora del carrer Son Bordoi” , 
redactat pels tècnics del Consell de Mallorca, Sr. Martí Vila Jaume, enginyer,  i Sr. 
Carles Forner Todó, arquitecte. 
 
3r.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d'Obres i 
Serveis per a l'any 2012. 
 
4r.- L’Ajuntament de Llubí es compromet  a consignar en el pressupost de despeses 
per a l'any 2012, crèdit suficient a la partida corresponent  per al finançament de la part 
corresponent a aquest Ajuntament, de les inversions de les quals es demana la seva 
inclusió en el Pla d'Obres i Serveis de 2012. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
  
El Sr. Gabriel Vicens, portaveu del grup municipal PSM-EN, manifestà que és necessari 
arreglar les deficiències del carrer, (va posar com a exemple, que quan plou molt es 
produeixen  bassiots)  i que el seu grup s’abstindria en la votació,  ja que bastaria en fer 
l’asfaltat del carrer i no fer-ho empedrat, ja que això incrementa el preu del projecte. 
 
El Sr. Batlle replicà que a la reunió,  es va constatar que els veïnats  estaven a favor del 
projecte i que volien el carrer empedrat.   Al que el Sr. Gabriel Vicens replicà que dita 
reunió es va produir a instàncies del seu grup. 
 
El regidor del grup municipal del PSOE, Sr. Miquel Perelló Gelabert manifestà que ell 
votaria en contra del projecte, ja que considera que l’Ajuntament ha de prendre les 
decisions i que tampoc està d’acord amb la manera en què s’havia produït la reunió amb 
els veïnats del carrer de Son bordoi, a part, considera que l’empedrat és excessiu i que 
augmenta el preu del projecte, i tornà a remarcar que considera que és més prioritari el 
projecte de les aigües pluvials,  al que el Sr. Batlle replicà que ja s’han fet gestions (i no a 
través del POS) per fer qualque tram del projecte. 
 

  El regidor del grup municipal del grup municipal CxI, Sr. Juan Ramis Ramis, manifestà 
que també s’abstindria en la votació, ja que l’obra del carrer de Son Bordoi, només és un 
bé per als veïnats del citat carrer i no per a tot el municipi.  A més, troba que s’ha fet 
d’una manera precipitada i que s’han de consensuar més els projectes.   Al que el Sr. 
Batlle replicà que  la reforma del carrer sí que és un bé pel municipi a més del per als 
veïnats, i que a les pròximes convocatòries s’intentaria consensuar més els projectes.   El 
Sr. Juan Ramis Ramis  tornà a manifestar que ell non estava en contra de la reforma del 
carrer, sinó que troba que només és un benefici per als veïnats de dit carrer,   al que el 
regidor del PSOE, Sr. Miquel Perelló Gelabert, manifestà que ell tampoc estava en contra 
de la reforma sinó  de l’empedrat  per encarir el projecte, tota vegada que hi ha obres 
més prioritàries,  i que l’empedrat  fa  més renou. 
 



 

 

   El Sr. Gabriel Vicens també comentà que falta una planificació extensa de les  obres  a 
Llubí,  que han de saber quin model de poble volen, i posà com a exemple aquest 
empedrat com a model, ja que no hi ha cap connexió entre els diferents carrer del poble, 
tal com hi ha entre Son Ramis i La Carretera.  
 

  Els reunits, per majoria  (5 vots a favor:  PP, 5 abstencions: 4 PSM-EN i 1 CxI; i  1 vot en 
contra: PSOE) acorden aprovar la sol·licitud d’inclusió de l’obra dins el Pla d’Obres i 
Serveis 2012 del Consell de Mallorca. 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicents, sol·licità  que no es cobrin les dietes per assistència a 
aquest plenari, ja que era un plenari evitable, al que tots els reunits mostraren la seva 
conformitat. 
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 
 


